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Co jsme řešili 
 
30.000 Kč z radnice 
Zástupci přednesli za svou třídu návrh, na co využít peníze z radnice. Na základě 
hlasování byly vybrány tyto návrhy: 
● zámky a zrcadla na záchody 
● sedací pytle 
● přidat lavičky 

 
Florbalový turnaj  
Zástupci sdělili, jestli je v jejich třídách dost zájemců pro naplnění týmů (4 hráči v 
poli + 1 brankář). Většině tříd se to podaří. Shodli jsme se tedy, že turnaj bude 
rozdělen do dvou kategorií: první a druhý stupeň. Za každou třídu jeden tým. 
 
Boční branka  
Odpověď na náš dotaz z minulých zasedání: 
Pletivo za boční brankou je tam záměrně. Branka byla v betonována nakřivo. Opravy 
proběhnou, až přestane mrznout. 
 
Ovoce do škol – žádost šesťáků 
Šesťáci sepsali žádost, aby obaly, ve kterých se zasílají potraviny v projektu Ovoce 
do škol, byly z recyklovatelného materiálu. Vedení školy souhlasí a připojí se k 
žádosti. Pan zástupce se nás ptal, jestli může zmínit v žádosti i souhlas žákovského 
parlamentu. Souhlasili jsme. 
 
Školní rozhlas  
● zvonění bude bývat delší = za gong se přidá i písnička 
● pokud je v nějaké třídě rozhlas až moc hlasitý, je potřeba to nahlásit. Jsou 

tam tři stupně hlasitosti. Pan školník to případně změní. 
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